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Pod koniec maja ogłoszono wyniki 
drugiego naboru wniosków do Programu 
Inwestycji Strategicznych w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład. Nasza 
gmina ma otrzymać dofinansowanie 
w wysokości 4 mln 320 tys. zł. Środki te 
będą przeznaczone na pierwszy etap 
zagospodarowania terenów po byłej 
nasycalni  podkładów kolejowych. 
W planie jest wykonanie między innymi 
skateparku. Na realizację programu Bank 
Gospodars twa Krajowego udzie la 
promesy inwestycyjne. Gmina złożyła 
jeszcze drugi wniosek – na dofinansowanie 
budowy kolejnych dróg na Osiedlu 

Leśnym, jednak nie znalazł się on na 
liście. Łącznie, dofinansowanie otrzyma 
prawie 5 tys. wniosków złożonych przez 
polskie samorządy. Najwięcej z nich 
dotyczy inwestycji drogowych, bo 47,3 
proc., dalej są inwestycje w infrastrukturę 
wodno – kanalizacyjną – 16,1 proc. 
i infrastrukturę sportową – 8,3 proc.

Pieniądze na skatepark,
na drogi już nie

Na początku czerwca w urzędzie 
spotkał się zarząd konwentu 
b u r m i s t r z ó w  n a s z e g o 
województwa. Było to posiedzenie 
przygotowujące kolejny konwent 
burmistrzów, który ma się odbyć we 
wrześniu w Solcu Kujawskim. 
Podczas spotkania rozmawiano 
między innymi o nadmiernych 
k o s z t a c h  g o s p o d a r o w a n i a 
odpadami, a także sprawach 
związanych z Polskim Ładem.

wa dni dobrej zabawy były Dp o d c z a s  D n i  S o l c a 
Kujawskiego, które odbyły się 

4 i 5 czerwca. Pierwszego dnia na rynku 
mieliśmy okazję uczestniczyć w koncercie 

Kameralnej Orkiestry Akordeonowej Arti 
Sentemo. Po tej uczcie duchowej, 
spragnieni i głodni ruszyli przed SCK, 
gdzie czekały food trucki. Następnego dnia 
także można było posilić się podczas 
Festiwalu Smaków Food Trucków. Ze 
s c e n y  p r z y  O S i R  o d  w c z e s n e g o 
popołudnia do wieczora płynęła muzyka. 
Każdy znalazł coś dla siebie. Od występów 
Gigusiów z SCK, przez harcerzy, 
uczestników Uniwersytetu Trzeciego 
Wi e k u  d o  f i n a ł o w e g o  k o n c e r t u 
w wykonaniu Smolastego. Zanim rzesze 
f a n ó w  u s ł y s z a ł y  s w o j e g o  i d o l a , 
oklaskiwali między innymi duet Dede 
Negra, Krzysztofa Filasińskiego, Mirage 
& Yoko. Przez cały czas dzieciaki mogły 
korzystać z wielu atrakcji. Słowem – było 
świetnie. Fotoreportaż na str. 8.

Koncertowy
weekend

Dwie sesje

Dokończenie na str.  3

Na nadzwyczajnej sesji rady miejskiej, 
k tó r a  odby ła  s i ę  3  cze rwca  r ada 
w p r o w a d z i ł a  z m i a n y  d o  b u d ż e t u 
i Wieloletniej Prognozy Finansowej 
(WPF), ustaliła nowe stawki opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz zadecydowała o pokryciu części 
kosztów gospodarowania odpadami 
z budżetu gminy, co w praktyce oznacza, że 
będziemy płacić mniej, niż wynikałoby 

z ustalonej stawki. Radni uchwalili również 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika Ochotniczej Straży 
P o ż a r n e j  w  S o l c u  K u j a w s k i m , 
uczestniczącego w działaniu ratowniczym, 
akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.

Projekt zmian budżetowych omówiła 
skarbnik Alina Kowalska. Łączne zmiany 
po stronie dochodów i wydatków wyniosą 
1 , 8  m l n  z ł .  P o  s t r o n i e  d o c h o d ó w 
w p r o w a d z o n o  k w o t ę  4 9 0  t y s . 
z przeznaczeniem na pomoc uchodźcom 
m.in. na wydanie numerów PESEL, 
zwiększone zadania oświatowe oraz na 
wypłatę  dodatków solecczanom na 
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Dyżury aptek
Do 12 CZERWCA

„Leśna” (ul. Leśna 19)

13 - 19 CZERWCA
„W Przychodni” (ul. Powstańców 7a)

20 - 26 CZERWCA
„Wracam do Zdrowia” (ul. Leśna 12)

   

Apteki informują, że dyżury prowadzą 
od poniedziałku do soboty do godz. 

23.00, w niedziele w godz. od 8.00 do 
23.00, w święta od 8.00 do 18.00.

NOCNA i ŚWIĄTECZNA 
OPIEKA MEDYCZNA

 od poniedziałku do piątku w godz. 
18.00 do 8.00 dnia następnego oraz

 w dni świąteczne od 8.00 do 8.00 dnia 
następnego w następujących 
placówkach w Bydgoszczy:

Wielospecjalistyczny Szpital Miejski 
im. dr. E. Warmińskiego SPZOZ, 
ul. Szpitalna 19 (dorośli i dzieci),

tel. 695 283 999; 
Fundacja "ZDROWIE DLA
CIEBIE", ul. Witkiewicza 1

(dorośli i dzieci), tel. 695 793 999;
Wojewódzki Szpital Dziecięcy 

im. J. Brudzińskiego,
ul. Chodkiewicza 44 - budynek A - 

wyłącznie dzieci i młodzież do 18 lat, 
tel. 669 449 207;

Wojewódzki Szpital Dziecięcy, 
Fundacja ZDROWIE DLA CIEBIE, 

ul. Królowej Jadwigi 16 – dorośli,
tel. 693 449 225;

Wojewódzki Szpital Obserwacyjno-
Zakaźny im. Tadeusza Browicza,

ul. Kurpińskiego 5 (dzieci i dorośli),
tel. 515 318 199 lub 25 339 42 10

TEL. 52 566 66 65

Wyrazy współczucia wszystkim Bliskim 
zmarłej

Śp. Reginy Osińskiej

wieloletniej Dyrektorki
Soleckiego Centrum Kultury

przekazują

DYREKCJA ORAZ PRACOWNICY 
SZKOŁY MUZYCZNEJ I ST. IM. 

FRYDERYKA CHOPINA
W SOLCU KUJAWSKIM

Działające w Solcu Kujawskim 
Stowarzyszenie Wspierania Rodzin od 
kilku lat realizuje projekty skierowane na 
pomoc i wsparcie rodziców borykających 
się z różnymi problemami w trudnej sztuce 
wychowania dzieci, w zależności od wieku 
dziecka.

Od maja do sierpnia br. Stowarzyszenie 
r e a l i z u j e  p r o j e k t  p n .  „ W s p a r c i e 
psychologiczne dzieci i rodziców”. Celem 
projektu jest udzielenie indywidualnego 
wsparcia psychologicznego dzieciom 
i  rodz icom z  rodz in  zagrożonych 

wykluczeniem społecznym i przemocą 
domową. 

W ramach projektu zaplanowano 
wyjazd integracyjny do Akwarium 
Gdyńskiego i wypoczynek nad morzem, 
gdzie pedagog poprowadzi warsztaty pn. 
„Razem lepiej”. 

Osoby chcące skorzystać z pomocy 
psychologicznej i zainteresowane udziałem 
w projekcie mogą uzyskać więcej 
informacji pod numerem telefonu: 668 378 
876 - koordynator projektu Wiesława Nyc.

P r o j e k t  j e s t 
z a d a n i e m 
p u b l i c z n y m , 
f i n a n s o w a n y m  z e 
ś r o d k ó w  U r z ę d u 
Miejskiego w Solcu 
Kujawskim.

Wsparcie
psychologiczne

 maju i czerwcu w części Wpodsoleckich lasów będą 
p r o w a d z o n e  o p r y s k i 

lotnicze przeciwko szkodnikom drzew. 
Dlatego nadleśnictwa wprowadzają 
okresowy zakaz wstępu do lasu.

O p r y s k i  b ę d ą  p r o w a d z o n e 
w lennictwach Miejskim, Jezierce, Łażyn, 
o czym informuje Nadleśnictwo Solec 
Kujawski na swojej stronie internetowej. 
Zabiegi potrwają do 17 czerwca. Również 
c z ę ś ć  l a s ó w  z a r z ą d z a n y c h  p r z e z 
Nadleśnic two Cierpiszewo będzie 
poddanych tym zabiegom w części 
leśnictw Niedźwiadki,  Nieszawka, 
Zielona, Chojnaty, Grodzyna oraz Jarki.

Z informacji przekazanych przez 
tamtejszego nadleśniczego wynika, że do 
lasów, gdzie są prowadzone opryski, będzie 
można wchodzić po 20 czerwca.

Nie chodźmy
do lasu

Z wielkim smutkiem i żalem przyjęliśmy 
wiadomość o śmierci naszego 
emerytowanego pracownika

ŚP.
RYSZARDA MAJKI

Rodzinie z serca płynące wyrazy 
głębokiego współczucia

składają 
Kierownictwo oraz pracownicy 

Zakładu Gospodarki Komunalnej
Sp. z o.o. w Solcu Kujawskim

Wszystkim, którzy łączyli się z nami 
w bólu i wzięli udział w ostatniej drodze 

naszej Mamy, Teściowej i Babci

Śp. Marty 
Białkowskiej

serdeczne podziękowania przekazuje 
RODZINA

Podczas obchodzonego 27 maja Dnia 
Samorządu Terytorialnego prezydent 
Andrzej Duda wręczył w Belwederze 
ordery i odznaczenia państwowe osobom 
zasłużonym w działalności lokalnej. 
W gronie wyróżnionych była również 
mieszkanka naszego miasta Elżbieta 

Wysocka, prezes Stowarzyszenia Rozwoju 
Solca Kujawskiego i radna powiatu, która 
o t r z y m a ł a  M E D A L  S T U L E C I A 
ODZYSKANEJ NIEPODLEGŁOŚCI. Jak 
czytamy na oficjalnej stronie internetowej 
głowy państwa, medal przyznano za 
zasługi dla Niepodległej.

Medal stulecia
dla solecczanki

Pani Marzannie Szewczyk szczere
wyrazy współczucia z powodu śmierci 

ukochanej

MAMY

składają

Koleżanki z Klubu „Być Kobietą”
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Dokończenie ze str. 1

zakwaterowanie i wyżywienie uchodźców. 
Wzrosła też kwota subwencji oświatowej 
o 421 tys. zł na sfinansowanie wzrostu 
wynagrodzeń nauczycieli. Kolejne ponad 
800 tys. zł to zwiększone dochody z tytułu 
opłat za śmieci. Po stronie wydatków ta 
kwota jest zwiększona o 250 tys. zł z tytułu 
dopłaty ze strony gminy na uzupełnienie 
opłaty śmieciowej, wnoszonej przez 
mieszkańców. W dochodach majątkowych 
wprowadzono dwa zadania – zakup szafek 
do szatni w Szkole Podstawowej nr 4 (70 tys. 
zł) i modernizacja pomieszczeń sanitarnych 
w przedszkolu „Promyczek” (48 tys. zł). 
W obu wypadkach sumy te pochodzą ze 
z m n i e j s z e n i a  i n n y c h  w y d a t k ó w 
majątkowych. Po nowelizacji dochody mają 
wynieść 116,3 mln zł, a wydatki 116,9 mln 
zł. Zmiany budżetu uwzględniono w WPF.

Cezary Ball ,  dyrektor Wydziału 
Utrzymania Miasta, omówił projekt 
uchwały określającej nowe stawki opłat za 
odpady komunalne. Poinformował, że po 
p r z e a n a l i z o w a n i u  i l o ś c i  o d p a d ó w 
wytwarzanych przez  mieszkańców 
i  k o s z t ó w  z w i ą z a n y c h  z  i c h 
zagospodarowaniem, konieczne jest 
podniesienie stawki opłaty. Z roku na rok 
zarówno ilość odpadów, jak i koszty ich 
zagospodarowania  rosną .  Roczn ie 
wytwarzamy średnio na mieszkańca prawie 
500 kg odpadów. W Polsce średnia ta wynosi 
342 kg. W kalkulacji nowej stawki przyjęto 
6,5 tys. ton odpadów na rok. Ponadto stawki 
zagospodarowania odpadów w instalacjach, 
do których wywożone są odpady z naszej 
gminy od 2019 r., kiedy zawarto umowę 
z Zakładem Gospodarki Komunalnej, 
wzrosły. W wypadku opakowań z tworzyw 
sz tucznych  o  163  proc . ,  odpadów 
z m i e s z a n y c h  o  1 5  p r o c . , 
w i e l k o g a b a r y t o w y c h  o  11 4  p r o c . 
i bioodpadów o 207 proc. Roczny koszt 
odbioru i zagospodarowania odpadów 
komunalnych w ubiegłym roku wyniósł 3,8 
mln zł, a w tym roku suma ta ma wynieść 4,9 
mln zł. Natomiast łączny koszt systemu 
gospodarki odpadami wyniesie 5,7 mln zł. 
Istotną składową wyliczenia stawki opłaty 
jest  l iczba mieszkańców wykazana 
w deklaracjach śmieciowych. Jest to 13,9 
tys. osób, czyli znacznie mniej niż liczba 
osób mieszkających w gminie. Statystyki 
ewidencji ludności mówią o 15,6 tys. 
mieszkańców. Do wyliczeń przyjęto liczbę 
osób wykazanych w deklaracjach oraz 
wysokość przychodów i kosztów systemu. 
Różnicę pomiędzy naliczeniem i kosztami 
należy uzupełnić poprzez podwyższenie od 
1 lipca br. o 10 zł obecnej stawki opłaty od 
mieszkańca tj. z 28 do 38 zł miesięcznie. 
Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach daje radzie możliwość podjęcia 

uchwały o pokryciu części kosztów 
gospodarowania odpadami z dochodów 
własnych, niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami. Rada 
postanowiła określić stawkę opłaty na 35 
zł od osoby, a brakującą część kosztów w 
wysokości 3 zł miesięcznie od osoby, 
pokryć z dochodów własnych budżetu 
gminy. Ustalona stawka w wysokości 35 zł 
nie przekracza maksymalnej stawki opłaty.

Kolejna uchwała dotyczyła zmiany 
wysokości ekwiwalentu dla strażaków 
ochotników. Jej projekt przedstawił radny 
Tomasz Pacek z klubu radnych Kocham 
Solec: - Mając na uwadze poświęcenie oraz 
zaangażowanie straży pożarnej w naszym 
m i e ś c i e ,  u z n a j e m y  z a  k o n i e c z n e 
zwiększenie dotychczasowej stawki z 23 do 
26 zł za każdą godzinę udziału w akcji czy 
działaniu ratowniczym. Decyzję podjęto po 
konsultacjach ze strażakami, radnymi 
i urzędem. Uchwała została przyjęta.

Jako ostatnią, radni przegłosowali 
uchwałę dotyczącą wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody, który 
u n i e w a ż n i ł  p r o g r a m  o p i e k i  n a d 
zwierzętami. Jak wyjaśniła Paulina 
Popielewska, radca prawny, chodzi 
o  z a k w e s t i o n o w a n i e  w n i o s k ó w 
zna jdu jących  s i ę  w  za ł ączn ikach 
o skierowanie na zabieg sterylizacji czy 
kastracji zwierząt. W ocenie organu 
nadzoru rada nie ma upoważnienia do 
uchwalenia w programie tych załączników. 
W t a k i m  k s z t a ł c i e  u c h w a ł a  b y ł a 

podejmowana już od kilkunastu lat, 
wielokrotnie była przedmiotem kontroli 
s ł u ż b  w o j e w o d y ,  j a k  i  s ą d u 
admin i s t r acy jnego  i  n igdy  j e j  n ie 
zanegowano. W celu obrony stanowiska 
gminy, niezbędne było podjęcie uchwały 
przez radę.

Następną sesję zaplanowano na 10 
czerwca z następującym porządkiem 
obrad:

ŘPrzedstawienie przez Burmistrza Solca 
Kujawskiego Raportu o stanie Gminy za 
2021 rok.

ŘP o d j ę c i e  u c h w a ł y  w  s p r a w i e 
u d z i e l e n i a  B u r m i s t r z o w i  S o l c a 
Kujawskiego wotum zaufania.

ŘP o d j ę c i e  u c h w a ł y  w  s p r a w i e 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Solec Kujawski za 2021 rok.

ŘP o d j ę c i e  u c h w a ł y  w  s p r a w i e 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Solca Kujawskiego za 2021 rok.

ŘP o d j ę c i e  u c h w a ł y  w  s p r a w i e 
rozpatrzenia petycji z dnia 4.05.2022 r.

ŘWolne głosy i wnioski.
Początek sesji o godz. 11.00.

Z. Stefański

Dwie sesje

Sesje można śledzić na żywo – 
www.soleckujawski.pl zakładka        
e-sesja. Tam również znajdują się 
materiały archiwalne.

 

Kilkudzieięcioosobowa grupa uchodźców z Ukrainy – dzieci, młodzieży i dorosłych 
postanowiła wziąć udział w zainicjowanej przez Lilię Atnashewą akcji sprzątania miasta. Jak 
informowała organizatorka, przybysze z objętej wojną Ukrainy postanowili kontynuować 
inicjatywę prowadzoną przez Ukraińców w innych polskich miastach: - Chcieliśmy w ten 
sposób wyrazić swoją wdzięczność tym miastom, w których mieszkamy i zrobić coś dobrego. 
Sprzątano park miejski w sąsiedztwie JuraParku. Gmina zapewniła worki i rękawiczki. 
Plonem akcji było zebranie 350 kilogramów śmieci. Dziękujemy.

Група з кількох десятків українців  - діти, молодь та дорослі вирішили взяти участь 
в акції прибирання міста, що була ініційована Лілією Атнажевою. Як повідомила 
організаторка, люди, які приїхали з охопленої війною України, вирішили продовжити 
ініціативу, розпочату українцями в інших польських містах: - Ми хотіли в такий спосіб 
показати свою вдячність місту, в якому ми проживаємо і зробити щось хороше. 
Прибирався міський парк по сусідству з ЮраПарком. Гміна надала сміттєві пакети та 
рукавички. Результатом акції було збирання 350 кг сміття. Дякуємо.
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Dziś przedstawiamy zdjęcie wykonane w latach 30. XX wieku. Na pierwszym 
planie widzimy grupę strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej w Solcu Kujawskim. 
Strażacy stoją przy samochodzie marki Opel, o który solecka jednostka wzbogaciła 
się w 1932 roku. Warto dodać, że był to pierwszy samochód, który znalazł się na 
wyposażeniu naszych strażaków. Na drzwiach widać wyraźnie napis: „MIASTO 
SOLEC-KUJ.”. Wśród strażaków wyróżnia się postać młodziutkiego ochotnika – 
Mieczysława Gurdaka, którego ojciec – Franciszek był kierowcą strażackiego 
pojazdu. Prezentowana fotografia jest interesująca również ze względu na tło. Po 
lewej stronie widzimy wieżę ciśnień. Obiekt ten obsługiwał widoczną po prawej 
stronie, a częściowo zasłoniętą drzewami Villę Wegenera.

Solec na starej fotografii (2)

Seniorada - tydzień międzypokole-
niowy. Pod takim hasłem odbędzie się w 
Bydgoszczy wyjątkowe święto rodzin z 
seniorem w centrum uwagi. To nawiązanie 
do znanych w wielu polskich miastach 
tradycji celebrowania dni seniora, na wzór 
juwenaliów. Bydgoska Seniorada 
rozpocznie się w niedzielę 12 czerwca 
Przemarszem Kapeluszowym. Korowód 
zbierać się będzie od godziny 10.15 na 
Placu Wolności ,  skąd przejdzie w 
towarzystwie orkiestry dętej na Wyspę 
Młyńską, na scenę Jarmarku Świętojański-
ego. W następnych dniach zaplanowano 
wiele imprez i spotkań budujących 
pozytywny wizerunek seniora i kształtują-
cych przyjazne relacje międzypokole-
niowe. Projekt zakończy się zabawą 
taneczną w ramach V Pikniku Organizacji 
Pozarządowych, 18 czerwca na Wyspie 
Młyńskiej. Od godziny 15.00 gościem 
specjalnym wydarzenia i prowadzącą 
zabawę będzie najstarsza didżejka w kraju - 
Wirginia Szmyt, znana powszechnie jako 
DJ Wika. Szczegóły na www.bydgoszczs-
eniorom.pl.

Nie tylko
dla seniorów

– Jesteście ważni dla muzyki, jesteście 
ważni dla Solca Kujawskiego. Życzę dużo 
zdrowia, radości, sympatii, wielu koncertó-
w, inspiracji i powiększania grona wielbic-
ieli.

Urodzinową galę poprowadził Dariusz 
Gross, dziennikarz muzyczny Radia 
Pomorza i Kujaw, Roan wystąpił w orygin-
alnym składzie, śpiewała też córka 
Zbyszka Mana. Na ekranie pojawił się film 
o zespole, przygotowany na tę okazję. Na 
koniec dla zespołu i zaproszonych gości był 
tort urodzinowy, ufundowany prze urząd, 
który wsparł również organizację koncertu.

W następnym numerze więcej o Roanie 
– o jego początkach i dalszych planach - 
w rozmowie ze Zbigniewem Manem.

Pełna widownia Soleckiego Centrum 
Kultury, na scenie czad – tak wyglądał 
jubileuszowy koncert soleckiego zespołu 
ROAN. Właściwie jubileuszowa gala, 
ponieważ prawie przez trzy godziny coś się 
działo. Nie tylko zespół grał, ale przyjm-
ował życzenia z okazji 30 – lecia sceniczn-
ej kariery. Z ekranu popłynęły życzenia od 
zaprzyjaźnionych z Roanem polskich 
muzyków - De Mono, którzy nie wierzą, że 
chłopaki grają już od 30 lat, Big Cyc z 
serdecznościami dla, jak to określili 
„zespołu pracy rockowej Roan” i Urszuli, 
która życzyła dalszej weny twórczej. A że 
takowej nie brakuje, publiczność mogła się 
przekonać, słuchając premierowego 
wykonania nowego utworu. Życzenia 
popłynęły z Chin, od wokalisty Da Shu, 
z którym Roan nagrał płytę.

Gratu lac je  przekazała  również 
burmistrz Teresa Substyk, podkreślając jak 
ważne są ogromna pasja, energia, siła, 
charakter i styl zespołu, którego muzyka 
stanowi cenny dorobek kultury muzycznej. 

Jubileuszowe życzenia
dla Roanu

Lider w dobie pandemii. W tej kategorii 
nasza gmina zajęła trzecie miejsce wśród 
małych gmin liczących do 20 tys. mieszk-
ańców z 64,2 proc. zaszczepionych 
przeciwko COVID-19. Wyróżnienie 
wręczono w Operze Nova podczas gali 
Złotej Setki Pomorza i Kujaw. Odebrała je 
Barbara Białkowska, zastępca burmis-
trza. Przed nami uplasowały się Radziejów 
(70,2 proc. zaszczepionych) i Osielsko 
(65,9 proc.).

W gronie
liderów



Urodziny
uniwersytetu
Zakończenie roku akademickiego 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku miało w tym 
roku wyjątkową oprawę. Solecka filia UTW 
Wyższej Szkoły Gospodarki w Bydgoszczy 
obchodzi bowiem w tym roku swoje 
dziesięciolecie. Umowę o współpracy 
przedstawiciele gminy i WSB podpisali 6 
czerwca 2012 r. Jej efektem było powstanie 
filii UTW w naszym mieście. I właśnie 6 
czerwca w Soleckim Centrum Kultury 
zorganizowano jubileuszowe uroczystości. 
Na widowni obok słuchaczy zasiedli 
zaproszeni goście – przedstawiciele uczelni 
i samorządu Solca Kujawskiego.

Spotkanie zainaugurowała Maria 
Mikołajczak, przewodnicząca filii UTW. 
Podczas okolicznościowego wystąpienia 
studenci i zaproszeni goście usłyszeli 
o działalności uniwersytetu, nie tylko tej 
edukacyjnej, ale również o pozostałych 
działaniach, w których bardzo chętnie 
uczes tn iczą  s tudenc i  –  spo tkaniach 
integrujących akademicką społeczność, 
wyjazdach do teatru, opery, filharmonii czy 
wycieczkach zagranicznych. Do uczestników 
jubileuszu skierowała list Irena Santor, 
h o n o r o w y  s ł u c h a c z  n a s z e g o  U T W. 
Podkreśliła, że taka placówka jest bardzo 
potrzebna. Podziękowała władzom gminy za 
wsparc ie  udzie lane  uniwersyte towi , 
a studentom życzyła zdrowia i pogody ducha.

Następnie głos zabrali zaproszeni goście. 
Życzenia przekazała burmistrz Teresa 
Substyk: - Jestem pełna podziwu i uznania, że 
nie zamykacie się w domu, otwieracie się na 
innych i udowadniacie, jak słuszne jest 
powiedzenie, że na naukę nigdy nie jest za 
późno. Wiem, z jak wielkim zapałem 
wzbogacacie swoją wiedzę i doświadczenie, 
realizujecie swoje pasje i  marzenia, 
zawieracie przyjaźnie, wspólnie spędzacie 
wolny czas. Bądźcie nadal tak aktywni i chętni 
do działania.

- Zazdroszczę wam energii, zapału i pasji, 
z jakimi się realizujecie. Jesteśmy dumni z tak 
prężnej działalności. Należy brać z was 
przykład – dodał Bartłomiej Czaki , 
przewodniczący rady miejskiej.

Gratulacje dla najbardziej aktywnej filii 

UTW przekazał prof. Marek Chamot rektor 
WSG: -  Uniwersytet  to  najbardziej 
europejska instytucja. Jej historia zaczęła się 
w XI wieku od powstania uniwersytetu 
w Bolonii. I od tamtej pory uczelnie są 
wspólnotą uczących się i nauczających. Nie 
ma uniwersytetu bez wykładowców, ale i bez 
studentów. Jesteście wspaniałym przykładem 
dążenia do doskonalenia się i własnego 
rozwoju.

Kilka ciepłych słów do swoich do swoich 

studentów skierował dziekan soleckiej filii 
prof. Cezary Kościelak. Stwierdził krótko, 
że dziesięć lat na uczelni to nie tylko licencjat 
i magisterium, ale także doktorat. Życzył 
udanych wakacji, zbiorów na działkach 
i dużo zdrowia.

Potem były podziękowania dla osób 
i instytucji wspierających UTW m.in. 
opiekującej się placówką na co dzień Iwony 
L i c h o c k i e j ,  d y r e k t o r  b i b l i o t e k i 
i wspierającego ją Tomasza Marchela, 
wyróżniono także koordynatora regionalnej 
sieci UTW Żanetę Saj.

W części artystycznej wystąpiła grupa 
taneczna „Baila” pod kierunkiem Pawła 
Milhausena, Anna Chwałek w swoich 
przemyśleniach o seniorach radziła, jak dać 
kosza Alzheimerowi, a na zakończenie 
słuchaczki zaprezentowały scenę ze sztuki 
„Casablanca” (reż. Marcin Borkowski).

Po odebraniu dyplomów ukończenia 
semestru słuchacze wraz z zaproszonymi 
gośćmi pozowali do wspólnej fotografii.

Koniec maja i początek czerwca to także 
wiele innych imprez i jubileuszów, o których 
napiszemy już za dwa tygodnie - m.in. 
o ćwierćwieczu „Promyczka”, konkursach 
i pikniku w szkole muzycznej oraz o konkursie 
wędkarskim z okazji Dnia Dziecka.
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Soleckie Centrum Kultury

„Umarłych wieczność dotąd trwa,
dokąd pamięcią im się płaci.”

Wisława Szymborska

Kondolencje, słowa wsparcia i otuchy
po śmierci

Teściowej
Pani Barbarze Białkowskiej

składają
Pracownicy

Soleckiego Centrum Kultury

Kulturalny
przekładaniec
WYRÓŻNIENIE
Dwunastoletni Filip Menducki z pracowni 

plastycznej Soleckiego Centrum Kultury 
kierowanej  przez instruktora  Henryka 
Kłosińskiego otrzymał wyróżnienie w II 
Ogólnopolskim Konkursie Plastycznym „Koci 
Świat” pt. „Dom bez kota to głupota". 
Gratulujemy!

KONCERTY  ARTI  SENTEMO
Na scenie SCK wystąpiła Kameralna 

Orkiestra Akordeonowa „Arti Sentemo" 
z Radzynia Podlaskiego. Orkiestra uświetniła IV 
Międzynarodowy Konkurs Akordeonowy 
organizowany przez solecką Szkołę Muzyczną I 
stopnia im. Fryderyka Chopina. Kto przeoczył 
wspaniale wykonanie suity z filmu „Bandyta" 
M. Lorenca, miał okazję spotkać się z muzykami 
następnego dnia na Placu Jana Pawła II w trakcie 
koncertu plenerowego zorganizowanego 
w ramach Dni Solca Kujawskiego.

Orkiestrę Arti Sentemo tworzą uczniowie 
i wychowankowie klasy akordeonu Zbigniewa 
Czuryły - uczniowie Szkoły Muzycznej II 
stopnia oraz studenci akademii muzycznych w 
Warszawie, Gdańsku, Katowicach. Młodzi 
m u z y c y  t o  l a u r e a c i  k r a j o w y c h 
i  m i ę d z y n a r o d o w y c h  k o n k u r s ó w 
instrumentalnych w grze solowej i kameralnej, 
stypendyści Prezesa Rady Ministrów, Ministra 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego – „Młoda 
Polska”. Orkiestra powstała w 2013 roku. 
Koncertuje w kraju i za granicą. Bierze udział 
w licznych festiwalach, konkursach i koncertach.

WERNISAŻ  I  FINISAŻ  WYSTAWY
W  GALERII  HOMO  FABER
„Dla Ukrainy” - tak zatytułowano wernisaż 

zorganizowany przez SCK 1 czerwca br. Galerię 
HOMO FABER wypełniły prace w technice 
malarstwa i rysunku, których autorką jest 
Anastasiia Pysmenna. Przejęta losami swojego 
kraju utalentowana ukraińska ar tystka 
postanowiła swoimi dziełami wspomóc 
rodaków. 5 czerwca w ramach Dni Solca 
Kujawskiego odbył się finisaż wystawy 
połączony z prezentacją prac.

KINO  KULTURA  ZAPRASZA
11 czerwca Kino Kultura zaprasza:
KINO PO UKRAIŃSKU: 11.00 - „Я – 

Вільям', (Jestem William), реж. Джонас Елмер 
/ Jonas Elmer Данія (Dania) 2017 / 82', вік: 9+ 
(wiek: 9+), українська озвучка (ukraiński 
lektor). Вхід вільний (Wstęp wolny) 

KINO DLA DZIECI: 13.00 - „Yakari 
i wielka podróż”, reż. Xavier Giacometti, 
animacja,

Belgia, Francja, Niemcy, 2020, dubbing, 82 
min. Wiek: 4+

KINO DOBREGO HUMORU: 16.00 - 
„Boscy”, reż. Mariano Cohn, Gastón Duprat, 
komedia, Hiszpania, 2021, napisy, 104 min. 

TEATR  MAŁEJ  STOPY 
Czy złota rybka spełnia każde życzenie? 

Przekonajcie się 14 czerwca o 17.00 w trakcie 
przedstawienia dziecięcej grupy teatralnej 
Soleckiego Centrum Kultury. Wstęp bezpłatny.

DZIEŃ  DZIECKA
SCK jako współorganizator Dni Solca 

Kujawskiego zorganizowało niezapomniane 
rodzinne atrakcje dla dzieci, młodzieży przy 
budynku centrum kultury. Były ogromne bańki, 
malowanie twarzy, plecenie warkoczyków, 
brokatowe tatuaże, slime, kolorowanie, gry 
i konkursy, koło fortuny z nagrodami, maty 
z grami, turnieje piłkarzyków. Można było 
swobodnie rozłożyć się na kocu, matach lub 

odpocząć na chwilę przy stoliku. SCK 
zorganizowało aż dwa darmowe seanse 
b a j k o w o - f i l m o w e  w  K i n i e  K u l t u r a . 
Poprowadziło też dwa bloki na scenie przy OSiR. 
Wystąpili: Gigusie i New Voices z opiekunem 
Tomaszem Rudnym, Krzysztof Filasiński oraz 
Joanna Wojnarowska z cyklem piosenek dla 
małych i większych dzieci oraz roztańczona 6 
Solecka Drużyna Harcerska „Zośka” im. Danuty 
Mrzyk komendanta Macjeja Łącznego oraz 3 
Solecka Drużyna Harcerska im. Szarych 
Szeregów drużynowej Grażyny Rochny-
Woźniak z zachwycającą Belgijką. 

ŻYCZENIA  DLA  UTW
Długie życie jest wartością, o którą trzeba 

zabiegać. Ważne, żeby to życie było dobre, 
przeżyte po naszemu” - Dawid Hemke.

Życie zaczyna się po sześćdziesiątce? Nie, 
życie zaczyna się dopiero po wstąpieniu 
w szeregi Uniwersytetu Trzeciego Wieku. W tym 
roku uniwersytet świętuje wspaniały, cynowy 
jubileusz. Od 10 lat możemy obserwować 
inspirujące wydarzenia i poczynania UTW. 
Niech ta rocznica będzie inspiracją do dalszych 
działań na rzecz edukacji i aktywizacji osób 
dojrzałych otwartych na wiedzę, realizujących 
piękną ideę uczenia się przez całe życie. 
W imieniu Soleckiego Centrum Kultury 
wszys tk im osobom skup ionym wokół 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku SCK życzym 
dalszych sukcesów, niezapomnianych chwil, 
nowych  przy jaźn i ,  spe łn ien ia  marzeń 
i nieustającej radości z życia.

WAKACJE  W  SCK
W SCK odbędą się tygodniowe warsztaty 

tematyczne od poniedziałku do piątku od 11.00 
do 14.00. Wakacyjna przygoda zaczyna się od 27 
czerwca tygodniem plastycznym. Centrum 
kultury zaprasza wszystkich miłośników farb, 
kredek, gliny! Koszt 150 zł, jedzonko we 
własnym zakresie. Zapisy dla młodzieży i dzieci 
od lat 6 w sekretariacie SCK - od 20 czerwca. 
W kolejnych tygodniach: od 4 do 8 lipca - 
eksperymenty z mydłem, czekoladą i nitką dla 
młodych naukowców; od 11 do 15 lipca - tydzień 
taneczny pod kierunkiem Aleksandry 
Grudzińskiej. Nie zabraknie też seansów 
w Kinie Kultura. W lipcowe wtorki i czwartki od 
17.00 letnie warsztaty dla chętnych w kuli SCK, 
koszt 10 zł.

Z  KALENDARIUM  SCK
30 lat minęło jak jeden dzień! 28 maja br. 

w Soleckim Centrum Kultury zespół ROAN 
obchodził swój jubileusz.

mmm
7 czerwca br. Soleckie Centrum Kultury 

odwiedziła grupa Biedronek z Przedszkola 
P r o m y c z e k .  D z i e c i  w z i ę ł y  u d z i a ł 
w miniwarsztatach aktorskich pobudzających 
wyobraźnię, odwiedziły scenę i garderobę SCK.



Od 13 czerwca do 1 lipca 
basen soleckiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji będzie 

zamknięty z powodu 
przerwy technologicznej.

Tradycyjnie w niedzielę najbliższą Dnia 
Dziecka (w tym roku była to niedziela 29 maja) 
w Solcu Kujawskim odbyła się kolejna edycja 
Wyścigu Rowerowego dla dzieci i młodzieży. 
Była to już czwarta odsłona tej niezwykle 
popularnej i sympatycznej imprezy sportowej, 
a jej organizatorem był Uczniowski Klub 
Sportowy „Top” Solec Kujawski. Pomimo 
obaw, pogoda dopisała i bez problemów, po 
przejechaniu rundy zapoznawczej, udało się 
rozegrać  cz te ry  wyśc ig i ,  w  k tó rych 
wystartowała zdecydowanie rekordowa liczba 
- aż 184 młodych miłośników jazdy na 
rowerze. Po raz kolejny okazało się, że imprezy 
o tematyce rowerowej w naszym mieście to 
zdecydowanie dobry pomysł. Emocje były 
duże, a radość zwycięzców, często również i 
pokonanych, wielka. Każdy uczestnik 
otrzymał pakiet startowy oraz pamiątkowy 
medal po ukończonym wyścigu. Wszyscy 
mogli również poczęstować się pysznym 
ciastem czy zdobyć piękny „rowerowy” tatuaż. 
Ostatecznie czołowe lokaty w poszczególnych 
kategoriach zdobyli: 

4. Bartosz Nowacki (3:05:70)
5. Kornel Uss (3:12:30)
* dziewczęta (roczniki 2009 - 2011) – 

dystans 2500 m (startowało 20 zawodniczek):
1. Laura Żerebiec (6:03:00)
2. Weronika Utyra (6:09:55)
3. Maria Klepacz (6:12:25)
4. Martyna Łata (6:24:20)
5. Lena Nawrocka (6:34:00)
* chłopcy (roczniki 2009 - 2011) – dystans 

2500 m (startowało 26 zawodników):
1. Wiktor Kaczmarek (5:25:70)
2. Szymon Gliwiński (5:35:30)
3. Michał Kubicki (5:49:65)
4. Wiktor Musiał (5:53:35)
5. Marceli Przybylski i Artur Wiśniewski 

(6:00,00)
* dziewczęta (roczniki 2006 – 2008) – 

dystans 5000 m (startowały 3 zawodniczki):
1. Anna Pituła (13:21:55)
2. Jagoda Wiśniewska (13:51:75)
3. Marta Pituła (14:03:85)
* chłopcy (roczniki 2006 - 2008) – dystans 

5000 m (startowało 10 zawodników):

* dziewczęta (roczniki 2015 i młodsze) – 
dystans 1250 m (startowały 22 zawodniczki):

1. Nadia Wojsznis (czas: 3 minuty 50 
sekund 80 setnych)

2. Zofia Dreliszak (3:51:25)
3. Kaja Młynarska (4:03:35)
4. Nina Pełczyńska (4:23:00)
5. Vaselyna Kluczynska (4:48:80)
* chłopcy (roczniki 2015 i młodsi) – 

dystans 1250 m (startowało 38 zawodników):
1. Jakub Nawrocki (3:57:20)
2. Paweł Kosmala (3:58:75)
3. Kuba Wikarski (4:02:15)
4. Oskar Pacer (4:06:95)
5. Szymon Niewiadomski (4:10:65)
* dziewczęta (roczniki 2012 - 2014) – 

dystans 1250 m (startowało 25 zawodniczek):
1. Iga Bylińska (3:30:45)
2. Zofia Majewska (3:33:75)
3. Kinga Florek (3:34:55)
4. Maja Sell (3:43:35)
5. Pola Starowicz (3:46:20)
* chłopcy (roczniki 2012 - 2014) – dystans 

1250 m (startowało 40 zawodników):
1. Alan Santór (2:55:45)
2. Michał Marek (2:56:75)
3. Wojciech Kordus (3:01:25)

1. Adrian Guzik (10:26:00)
2. Szymon Czarczyński (10:32:85)
3. Jakub Grabski (12:26:15)
4. Szymon Guguła (12:33:40)
5. Mikołaj Jurak (13:31:85)
Po ostatnim wyścigu odbyło się uroczyste 

podsumowanie zawodów. Nagrodzono 
czołowe pięć osób w poszczególnych 
kategoriach oraz najmłodszych uczestników 
Wyścigu (najmłodszą zawodniczką została 
Lena Wydrzyńska,  zaś  najmłodszym 
zawodnikiem Bartłomiej Starowicz). 

Zawodnicy oprócz rywalizacji o tytuły 
Mistrzów Solca Kujawskiego, walczyli 
również o medale oraz wspaniałe nagrody 
ufundowane przez soleckie: „Centrum 
Optyczno Okulistyczne” wraz z marką 
„Solano”, Salon Rowerowy „Aljot”, Pizzerię 
„Twoje Smaki”, „JuraPark Solec”, Studio 
Reklamy „Madres”, „Lodziarnię Solec”, 
sklepy „Lewiatan Sukces”, „dptechniq” 
Paweł Drożniewski oraz Gminę Solec 
Kujawski. 

UKS Top dziękuje bardzo również za 
współpracę partnerom, którzy przyczynili się 
do sukcesu imprezy, a są to: Piekarnia 
Grochola, Animatorki z klasą (Lolly Polly), 

Szkoła Podstawowa nr 1 w Solcu Kujawskim, 
Grupa Bizon Solec Kujawski, solecki Ośrodek 
Sportu i Rekreacji, Zakład Gospodarki 
Komunalnej, B4Sport oraz wolontariusze 
i nauczyciele z soleckiego ZSOiZ. 

- Dziękujemy wszystkim, bez których nie 
byłoby sukcesu Wyścigu. Cieszymy się, że po 
raz kolejny aktywny wypoczynek udało się 
połączyć z rodzinne spędzonym czasem oraz 
sportowymi emocjami. Do zobaczenia za rok! 
– zachęcają główni organizatorzy Sebastian 
Mędlewski i Łukasz Czarczyński.

Kolejny,
udany wyścig

W czasie imprezy będą zamknięte ulice:
* od godziny 9.30 do 13.30 – podczas 

wszystkich biegów dziecięcych (na 250 m, 600 
m, 800 m i 1 600 m ) oraz Biegów Głównych 
(na 5 000 m i 10 000 m) – ulice: gen. 
S.Roweckiego „Grota”, Dworcowa oraz 29 
Listopada;

* od godziny 11.00 do 13.30 – podczas 
Biegów Głównych (na 5 000 m i 10 000 m) – 
dodatkowo także ulice: 23 Stycznia, Żwirki 
i Wigury, Słowackiego oraz Piastów.

Sport i rekreacja
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Wydawca dwutygodnika: 

Urząd Miejski, ul. 23 Stycznia 7, 

86-050 Solec Kujawski.

Tel. 52 - 387 - 01 - 32

e-mail: rzecznik@soleckujawski.pl

Redaguje Zbigniew Stefański.

Druk:                     Józef Śmigaj,

Solec Kujawski.



Dni Solca Kujawskiego

Koncert orkiestry akordeonowej Arti Sentemo

Dede Negra

Festiwal Smaków Food Trucków

Były atrakcje dla dzieci

Wystąpiły Gigusie z SCK

Mirage & Yoko

Smolasty

Koncerty zgromadziły liczną publiczność



W Szkole Podstawowej nr 4 uczniowie 
wraz z opiekunami - Haliną Cerlak, 
P a t r y c j ą  K a s p e r s k ą  -  K o ł p a k , 
Małgorzatą  Kłaniecką  –  Sroką , 
zo rgan izowal i  TYDZIEŃ ZIEMI . 
Pierwszym z wykonanych zadań było 
skonstruowanie domków dla owadów, 
które zostały przekazane Nadleśnictwu 
Solec Kujawski. Następnym - było pisanie 
listów do MATKI ZIEMI, z których 
na jc iekawsze  zos ta ły  nagrodzone 
i zaprezentowane w galerii szkolnej. 
K o l e j n y m  w y z w a n i e m  b y ł o 
p r z y g o t o w a n i e  p r z e z  u c z n i ó w 
ekologicznych strojów lub wybranych jego 
elementów. Wyobraźnia młodzieży jest 
nieograniczona. Przebrani uczniowie 

z w o l n i e n i  b y l i  z  o d p o w i e d z i 
i niezapowiedzianych kartkówek. Na 
koniec obchodów odbyła się żywa lekcja 
przyrody, na której można było poznać 
niektóre egzotyczne zwierzęta, takie jak 
gekony, pająki, modliszki, patyczaki czy 
karaczany. Pamiętajmy, że każdego dnia 
powinniśmy dbać o naszą planetę. Czysta 
ZIEMIA jes t  warunk iem zdrowia 
i prawidłowego funkcjonowania przyrody 
ożywionej. Pamiętajmy o tym na co dzień.

EKOtydzień
w SP 4

Produkcja plastiku na masową skalę 
ruszyła w latach 50. XX wieku. Do dziś na 
całym świecie pojawiło się już 9,1 mld ton! 
Tylko 9 proc. trafiło do recyklingu. Gdzie 
więc zalega pozostałe 91 proc.? Większość 
leży w morzach i oceanach. Musimy 
pomyśleć o przyszłości i zadbać o to, żeby 
używać mniej plastiku. O tym jest program 
edukacyjny BRITA – Filtrujemy dla 
Bałtyku! Akcja skierowana jest do dzieci w 
wieku szkolnym. Uczniowie SP 4 
przyłączyli się do akcji i wzięli udział 
w ogólnopolskim konkursie. W kategorii 
klas IV-VI zdobyli III miejsce wykonując 
kreatywną rzeźbę z plastiku. Nagrodą, 
której fundatorem jest BRITA Polska sp. 
z o.o., będą pomoce i materiały edukacyjne 
dla szkoły. Nagrodzoną pracę oraz 
pozostałe nagrodzone rzeźby można 
zobaczyć na www.brita.pl/ciekawostki/ 
filtrujemydlabaltyku.

Filtrowali
dla Bałtyku



W dniach 8-15maja obchodziliśmy 
w całej Polsce Tydzień Bibliotek. Z tej 
okazji nauczyciele bibliotekarze Szkoły 
Podstawowej nr 1 przygotowali dla 
czytelników wiele ciekawych działań 
bibliotecznych.

Joanna Gliszczyńska-Klimczak 
przeprowadziła zajęcia czytelnicze 
w klasach 1-3 oraz dla świetliczaków, m.in. 
pn. „Mole książkowe”, „Czytamy razem”, 
„Świat w jednym miejscu”, „Kosmici 
w bibliotece”. Dzieci mogły w czasie zajęć 
zareklamować ulubione książki, poznać 
budowę książki, czy dzieje książki na 
świecie.  Efektem spotkań są prace 
plastyczne zdobiące hol przed biblioteką.

Nie zabrakło głośnego czytania książki 
„Nasza mama czarodziejka” w klasach 
pierwszych połączonego z inscenizacją 
w wykonaniu Grażyny Rochny-Woźniak. 
W spotkaniach uczestniczyli również 
uczniowie z Ukrainy i Białorusi integrując 
się z polskimi dziećmi. Były również zajęcia 
psychoterapeutyczne. J. Gliszczyńska – 
Klimczak poprowadziła je wykorzystując 
bajkę „O cynamonie, który stał się 
najważniejszy w całej kuchni”. Po pandemii 
i po wybuchu wojny w Ukrainie dzieci wciąż 
potrzebują wsparcia.

Przez cały tydzień przed biblioteką 
działała fotobudka, w której uczniowie 
i nauczyciele chętnie robili sobie zdjęcia. Na 
zakończenie Tygodnia dla klas 4-6 

b ib l io teka  zorgan izowała  zabawę 
czytelniczą, w której uczniowie musieli 
odszukać 15 kopert z tytułami lektur. 
Oczywiście tytuły były pocięte na 
fragmenty. Aby wygrać, należało odgadnąć 
właściwy tytuł.

Laureatkami zabawy zostały uczennice 
z 4 a: Marcelina Urbańska, Liwia 
Stachowicz i Nadia Włazik. Gratulujemy!

Najliczniejszy udział w zabawie wzięła 
klasa 4c. Wszyscy uczestnicy otrzymali 
smakołyki.

agk, grw Fot. Archiwum SP1.

Święto
bibliotek

Osoby prywatne mogą zabezpieczyć 
swoje kasztanowce przed szrotówkiem 
kasz tanowcowiaczk iem  poprzez 
samodzielne  zawieszenie  pułapki 
feromonowej, którą bezpłatnie otrzymać 
można w Referacie Ochrony Środowiska 
i Rolnictwa przy ul. Toruńskiej 8 (pok. nr 1).

Komunalne Przedsiębiorstwo 
Energetyki Cieplnej jak co roku 
planuje przerwę techniczną, podczas 
której będzie wstrzymana dostawa 
energii cieplnej na potrzeby ciepłej 
wody użytkowej  do  wszystkich 
odbiorców. Przerwa nastąpi w dniach 
od 13 do 18 czerwca.

Bez ciepłej
wody

Jest praca

Dynamicznie rozwijająca się Firma 
PALFINGER Poland Sp.  z  o .o . 
specjalizująca się w montażu dźwigów 
i zabudów na samochodach ciężarowych 
poszukuje kandydatów na stanowiska:

MAGAZYNIER,
MONTER (MECHANIK/ŚLUSARZ).
Aplikację można przesyłać na adres: 

rekrutacja@palfinger.com lub złożyć 
w  s i e d z i b i e  f i r m y  p r z y  u l .  U n i i 
Europejskiej 8 (Park Przemysłowy).
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